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Styrelsens svar på medlemsförslag från Per och Gunilla Sundbye 

 

Styrelsen rekommenderar årsmötet att avslå förslaget 

Bakgrund: 

Styrelsen håller med om Sundbye´s beskrivning om utmaningar kopplat mot våra bojar. 

Styrelsen anser även att det vore positivt ur ett kommunikationsperspektiv att kunna tala 

om en medlemsavgift. Samtidigt finns det ett antal fördelar med nuvarande system, 

styrelsen anser att frågan behöver utredas och rekommenderar därför årsmötet att avslå 

förslaget. 

Styrelsen har för avsikt att under året tillsätta en arbetsgrupp med representation ur styrelse 

och vår Hamn- och farledsnämnd som får i uppdrag att titta på en framtida finansiering och 

reglering av klubbens bojverksamhet. 

 

  


